

ميزة تحميل الوثائق لخدمة تأشيرة العمل الجديدة ( إذن الدخول) على بوابة دبي التجارية  
Employment Visa Service document upload  
(entry permit) on Dubai Trade



Monday 20 March 2017

Dear Valued Customer,

العملاء الكرام ،،،

In our continuous efforts to enhance our e-Services to facilitate your business, we are pleased to inform you that we are upgrading the **Employment Visa Service (entry permit)** feature by enabling the option of uploading the required documents through Dubai Trade (DT) portal for companies based in Jebel Ali Free Zone (Jafza), from **March 22, 2017**.

في إطار جهودنا المستمرة لتحسين الخدمات الإلكترونية المقدمة لعملائنا، يسرنا إعلامكم بتوفير ميزة تحميل الوثائق لخدمة تأشيرة العمل الجديدة على بوابة دبي التجارية للشركات العاملة في جافزا اعتباراً من 22 مارس 2017 لغاية 01 مايو 2017 كفترة تجريبية. وسيكون إلزامياً بعد هذه الفترة التجريبية.

Following are the required documents to upload:

- Employee's photo (3.5x4.5)
- Passport copy

في مايلي الوثائق المطلوب تحميلها:

- صورة شخصية (4.5 X 3.5)
- صورة الجواز

The courier and Over the counter options will be available until May 1<sup>st</sup>, 2017. Thereafter, it will be mandatory to upload the required documents on Dubai Trade for the new entry permit visa.

نحطيكم علماً بأنه خلال الفترة التجريبية سنظل نوفر خدمة إصدار التأشيرة عن طريق زاجل والكاونتر.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392).

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على  
800-Jafza (800-52392)

**Jebel Ali Free Zone**

**المنطقة الحرة لجبل علي**